
Rotterdam, 15 mei 2018. 18bb3549

Onderwerp:
Beantwoording van de schríftelijke vragen van het raadslid E.C. Eskes (CDA) over 
problemen met VOG-aanvragen leden gebiedscommissies en wijkraden.

Aan de Gemeenteraad.

Op 18 april 2018 stelde E.C. Eskes (CDA) ons schríftelijke vragen over problemen met 
VOG-aanvragen leden gebiedscommissies en wijkraden (18bb3150).

Inleidend wordt gesteld:
“Gisteren is een deel van de leden van de twaalf gebiedscommissies en veertien 
wijkraden die onze gemeente telt geïnstalleerd en daarmee klaar om hun eervolle taak te 
vervullen. Een deel, want ons bereikten signalen van meerdere aanstaande 
gebiedscommissieleden dat zij niet geïnstalleerd konden worden, omdat zij hun 
Verklaring omtrent het gedrag (VOG) nog niet hadden ontvangen. In deze gevallen is 
men buiten hun schuld om de dupe van elders gemaakte fouten. Dit doet niet alleen af 
aan de feestelijkheid van de installatiebijeenkomsten van gisteren, maar heeft bovendien 
een demotiverende werking op een groep mensen die juist staat te popelen om zich in te 
zetten voor hun wijk. Naar aanleiding hiervan hebben wij dan ook de volgende vragen:”

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording:

Vraag 1:
Hoeveel leden van gebiedscommissies en wijkraden konden niet in eerste 
instantie geïnstalleerd worden door het ontbreken van een VOG?

Antwoord:
Het betrof .37 van de 226 benoembare leden.

Vraag 2:
Waarom konden niet alle VOG's tijdig worden aangeleverd?

Antwoord:
Op 27 maart jl. zijn de brieven met de formulieren voor de VOG-aanvraag door de 
griffie aangetekend verstuurd aan de verkozen leden.
In een beperkt aantal gevallen is de post waarin de VOG-aanvraag was opgenomen 
later bij de verkozen leden gearriveerd, mede doordat de paasdagen er tussen zaten, 
of doordat de aangetekende post niet direct werd opgehaald. Daarnaast heeft één 
gebiedscommissíe door een communicatiestoornis de brieven voor de aanvraag pas 
op 6 april jl. ontvangen. Deze brieven zijn alsnog door een koerier bij de betreffende 
leden thuisbezorgd.
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Aan de leden die de aanvraag voor de VOG op 6 april nog niet hadden ingediend is er 
een herinneringsmail verzonden en hen gewezen op de urgentie van de aanvraag voor 
de installatie op 17 april jl.
Vervolgens is gebleken dat het Ministerie van Justitie en Veiligheid een langere tijd 
nodig had voor de verwerking van alle 226 aanvragen. Hierdoor is helaas voor 37 
leden de VOG niet tijdig bij de gemeente aangeleverd.

Vraag 3:
Heeft deze situatie, naast de verlate installatie, nog gevolgen voor de 
gebiedscommissie- en wijkraadsleden die het betreft?
a. Zo ja, wat gaat u doen om deze gevolgen weg te nemen of zoveel mogelijk te 

beperken?

Antwoord:
Hoewel de gevolgen beperkt zijn gebleven, was er bij eeri aantal leden wel de 
teleurstelling dat zij niet op de vastgestelde datum geïnstalleerd konden worden.
De latere installatie van leden heeft op dezelfde feestelijke wijze plaatsgevonden als 
die op 17 april. Daarnaast is er in veel gevallen door de wijkraad of gebiedscommissie 
voor gekozen om te nemen besluiten uit te stellen, totdat de vertegenwoordiging 
compleet is.

Vraag 4:
Komt er nog een evaluatie van deze procedure, inclusief noodzaak en 
wenselijkheid van de verplichting om een VOG aan te vragen?

Antwoord:
Wij zullen het proces voor de zomer evalueren, deze evaluatie zal meegenomen 
worden in de evaluatie van de verkiezingen welke aan de Raad toegezonden zal 
worden. Het is vervolgens aan de gemeenteraad of de eis van de VOG voor 
gebiedsvertegenwoordigers ter discussie komt.

Burgemeester en Wethouders van Rotterdam,

De secretaris De burgemeester,

A. Aboutaleb
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